عنوان الإعلان

اللغة *	English	Arabic
نوع التقريب *	Actual	حقيقي
عنوان الإعلان *	Academy of Learning Co. announces its Interim Financial results for period ending on 31-12-2024 (Twelve Months)	اعلان شركة أكاديمية التعلم عن النتائج المالية الأولية للفترة المنتهية في 2024-12-31 (أثني عشر شهرا)

تفاصيل الإعلان 1

	السنة الحالية	السنة الماضية	التغير%
المبيعات/الايرادات *	127,017,586	92,905,710	36.71
إجمالي الربح (الخسارة) *	58,583,871	57,563,510	1.77
الربح (الخسارة) التشغيلي *	23,708,414	29,381,226	(19.31)
صافي الربح (الخسارة) *	19,746,572	28,671,510	(31.13)
اجمالي الدخل الشامل *	18,999,373	28,512,452	(33.36)
إجمالي حقوق الملكية (بعد استبعاد الحصص غير المسيطرة) *	123,077,647	113,078,274	8.84
ربحية (خسارة) السهم *	0.22	0.32	

تفاصيل الإعلان 2

	القيمة	النسبة من رأس المال
مكاسب (خسائر) التغير في القيمة العادلة للعقارات الاستثمارية *		
الخسائر المتراكمة (في حال ان الشركة ليس لديها خسائر متراكمة ، الرجاء عدم تعبنتها)		

	اللغة	
	English	Arabic
يعود سبب الارتفاع (الانخفاض) في المبيعات/الإيرادات خلال هذا العام مقارنة بالعام السابق *	The company's revenues increased in the current financial period (for 12 months) of the current year to 127.02 million Saudi riyals, with a growth rate of about 37% over the same period of the previous year due to the following reasons: 1- Opening new branches that did not exist in the same period last year, namely: • Opening the first branch of the Academy in the city of Riyadh in Ghurnatah dist. for women, which is the largest in the Kingdom with a capacity of 3,600 students, which began actual operation in mid-August 2024, and therefore its revenues were not reflected in the same period of the previous year. • Opening a branch in Al-Khobar city in the Corniche dist. for women in September of the previous year, and therefore its revenues were not reflected in the entire corresponding period of the previous year. • Opening a branch in Dammam city in the Al-Shatea dist. for men in September of the previous year, and therefore its revenues were not reflected in the entire corresponding period of the previous year, and therefore its revenues were not reflected in the entire corresponding period of the previous year, and therefore its revenues were not reflected in the entire corresponding period of the previous year. 2- Adding new and diverse programs to the previously existing branches, which was reflected in the increase in the number of students and the increase in the occupancy rate.	ارتفعت إيرادات الشركة بالفترة المالية الحالية (لمدة 12 شهر) من العام الحالي إلى 127.02 من العام الحالي إلى 93% عن الفترة المماثلة من العام السابق ويعود السبب الرئيسي الى الاتي: - افتتاح فروع جديدة والتي لم تكن موجودة المقارنة وهي: - افتتاح الفرع الأول للأكاديمية بمدينة الرياض بحي غرناطة النساء والذي يعد الأكبر بالمملكة بطاقة استيعابية في منتصف شهر أغسطس 2024م وبالتالي لم تنعكس ايراداته بالفترة في منتصف ألمماثلة من العام السابق افتتاح فرع بمدينة الخبر بحي الكورنيش النساء في سبتمبر من العام السابق. وبالتالي لم تنعكس ايراداته على كامل الفترة المماثلة من العام السابق. وبالتالي لم تتعكس ايراداته على كامل الفترة المماثلة من العام السابق. وبالتالي لم تتعكس ايراداته على كامل الفترة المماثلة من العام السابق. وبالتالي لم تتعكس ايراداته على كامل الفترة المماثلة من العام السابق. الفترة المماثلة من العام السابق. والتفاع نسبة الاشغال. القائمة سابقاً وهو ما انعكس على زيادة أعداد الطلاب وارتفاع نسبة الاشغال.

يعود سبب الارتفاع (الانخفاض) في صافي الربح خلال هذا العام مقارنة بالعام السابق إلى * The main reason for the decrease in net profit during the current period compared to the same period of the previous year, despite the increase in revenues, is due to the following:

1- The recorded company operating losses for the new branches by (24.5) million Saudi riyals during the current financial period (12 months), because of the opening of new branches during 2024, which included the Dammam branch - Al Shorog dist. (for women), the Riyadh branch - Ghurnatah dist. (for women), and the Riyadh branch - Al Suwaidi dist. (for men). The actual operation of the (Riyadh -Ghurnatah) branch began in mid-August 2024, while the initial operation of the (Riyadh - Al Suwaidi and Dammam - Al Shorog dist.) branches began in mid-December 2024. It is planned that they will start operating in mid-August 2025. Given that these branches were not operating at full capacity during the period, this was reflected in the company's financial results, which led to recording these operating losses, which are nonrecurring as they resulted from the new expansions. If these losses were excluded, the company's net profit for the financial period (12 months) would have amounted to 44.2 million Saudi riyals, an increase of 54% compared to the same period of the previous year. Despite the current impact of these expansions, the company is continuing with its expansion strategy to create sustainable future growth opportunities. The positive impact of these

يعود السبب الرئيسي لانخفاض صافي الربح خلال الفترة الحالية مقارنة بالفترة المماثلة من العام السابق بالرغم من ارتفاع الإيرادات الى الاتى:

1- سجلت الشركة خسائر تشغيلية للفروع الجديدة بقيمة (24.5) مليون ريال خلال الفترة المالية الحالية (12 شهر)، نتيجة لافتتاح الفروع الجديدة خلال عام 2024م، والتي شملت فرع الدمام - حي الشروق (للنساء)، وفرع الرياض - حي غرناطة (للنساء)، وفرع الرياض - حي السويدي (للرجال)، وقد بدأ التشغيل الفعلى لفرع (الرياض - حي غرناطة) في منتصف أغسطس 2024م، بينما بدأ التشغيل الأولى لفرعي (الرياض - حي السويدي، والدمام حي الشروق) في منتصف ديسمبر 2024م، ومن المخطط أن يبدأ تشغيلهما الفعلي في منتصف أغسطس 2025م، ونظراً لعدم تشغيل هذه الفروع بكامل طاقتها خلال الفترة، فقد انعكس ذلك على النتائج المالية للشركة، مما أدى إلى تسجيل هذه الخسائر التشغيلية، التي تُعد غير متكررة كونها ناتجة عن التوسعات الجديدة، ولو تم استبعاد هذه الخسائر، لكانت صافى أرباح الشركة عن الفترة (12 شهر) حوالي 44.2 مليون ريال سعودي بارتفاع بنسبة 54% مقارنة بالفترة المماثلة من العام السابق ، وعلى الرغم من التأثير الحالى لهذه التوسعات، فإن الشركة ماضية في استراتيجيتها التوسعية لخلق فرص نمو مستقبلي مستدام، ومن المتوقع أن يبدأ الأثر الإيجابي لهذه التوسعات اعتباراً من عام 2025م، مما يعزز من إيرادات الشركة وأرباحها على المدى الطويل

2- ارتفعت المصاريف التسويقية والبيعية إلى 19.4 مليون ريال سعودي للفترة الحالية مقارنة ب 9.6 مليون ريال سعودي للفترة المماثلة من العام السابق وذلك ضمن خطة الشركة لتسويق توسعاتها ومنتجاتها الجديدة والتي من المتوقع انعكاسها إيجابياً على نتائج الشركة للفترة القادمة.

3- ارتفاع مصاريف التمويل إلى 5.36 مليون ريال سعودي للفترة الحالية مقارنة ب 2,06 مليون ريال سعودي للفترة المماثلة من العام السابق ومعظمها ناتج عن المصروفات التمويلية لبند حق استخدام الأصول الخاصة بإيجارات مقرات الفروع الجديدة، وهي توسعات يتوقع ان تعزز من معدلات النمو المستقبلية للشركة.

	expansions is expected to begin in 2025, which will enhance the company's revenues and profits in the long term. 2- Marketing and Selling expenses increased to (19.4) million Saudi riyals for the current period compared to (9.6) million Saudi riyals for the same period of the previous year, as part of the company's plan to market its expansions and new products, which are expected to have a positive impact on the company's results for the coming period. 3- Financing Cost increased to (5.36) million Saudi riyals for the current period compared to (2.06) million Saudi riyals for the same period of the previous year, most of which resulted from financing expenses for the right to use assets item for renting new branch, which are expansions expected to enhance the company's future growth rates	
بيان نوع تقرير مراجع الحسابات *	Unmodified opinion	الرأي غير المعدل
أي ملاحظة وردت في تقرير مراجع الحسابات متمثلة في فقرة أمر آخر أو تحفظ أو لفت انتباه أو امتناع عن إبداء الرأي أو رأي معارض كما ورد في تقرير مراجع الحسابات *	None	لا يو جد
إعادة تبويب بعض أرقام المقارنة *	None	لا يوجد
معلومات اضافية	1- The company continued to grow through quantitative expansion by increasing its branches to 11 branches, as	1- واصلت الشركة في النمو عبر التوسع الكمي بزيادة فروعها الى 11 فرع وكذلك التوسع النوعي برفع عدد البرامج الدراسية المرخصة الى 24 برنامجاً، انعكست هذه

well as qualitative expansion by raising the number of licensed educational programs to 24 programs. These expansions were reflected in an increase in the students' number to reach (14,300) male and female students during the current period, compared to (10,100) during the same period last year, with a growth rate of about 42%. It is also expected that the new branches, which started their initial operation mid-December 2024 (Dammam "-Al Shorog dist." branch for women - Rivadh "Suwaidi dist." branch for will add (3,810) men) additional seats starting in 2025.

- 2- The company signed a joint cooperation contract with Bunyan Training Company for a period of five years, starting with a first phase of one & half year by 6 million Saudi riyals, followed by an agreement on subsequent This phases. cooperation represents an initial step within several future projects between the two companies, in line with the company's strategic vision to build qualitative partnerships and achieve growth expansion plans. It is expected that the financial impact of the contract will begin to reflect starting from the first half of 2025.
- 3- The company signed training contracts with the Education Support Association Ta'alum to train a number of its beneficiaries by 24.3 million Saudi riyals for two years, and the financial impact of the contract is expected to begin to reflect starting the first half of 2025.

التوسعات على زيادة أعداد الطلاب حيث بلغ عدد المستفيدين الى (14,300) طالب وطالبة خلال الفترة الحالية مقابل (10,100) خلال الفترة المماثلة من العام من المتوقع أن تضيف الفروع الجديدة التي بدأ تشغيلها الأولي في منتصف ديسمبر بدأ تشغيلها الأولي في منتصف ديسمبر للنساء – فرع الرياض "حي السروق" للنساء – فرع الرياض "حي السويدي" للرجال) عدد (3,810) مقعد إضافي بدءاً من عام 2025م بإذن الله.

2- وقعت الشركة على عقد تعاون مشترك مع شركة بنيان للتدريب لمدة خمس سنوات، تبدأ بمرحلة أولى مدتها سنة ونصف بقيمة المراحل اللاحقة ويمثل هذا التعاون خطوة أولية ضمن عدة مشاريع مستقبلية بين الشركتين، وذلك تماشيا مع الرؤية الاستراتيجية للشركة في بناء الشراكات النوعية، وتحقيق خطط النمو والتوسع. ومن المتوقع ان بيدأ انعكاس الأثر المالي للعقد بدءاً من النصف الأول من عام لي 2025م.

3- وقعت الشركة عقوداً تدريبية مع جمعية دعم التعليم لتدريب عدد من مستفيديها. بقيمة 24.3 مليون ريال سعودي لمدة سنتين ومن المتوقع ان يبدأ انعكاس الأثر المالي للعقد بدءاً من النصف الأول من عام 2025م.

4- غيرت الشركة سنتها المالية لتنتهي في 30 يونيو من كل عام بدلاً من 31 ديسمبر على أن تكون السنة المالية الاولى بعد التغيير سنة مالية طويلة (18 شهر) من 10 يناير 2025م.

4- The company changed its fiscal year to end on June 30 of each year instead of December 31, so that the first fiscal year after the change will be a long fiscal year (18 months) from January 1, 2024, to June 30, 2025.